



Yuxian Zhao

Shanghai

+86 21 6080 0272
yuxian.zhao@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Mr. Zhao worked in a leading international law firm specializing in dispute resolution and in the dispute resolution department of a leading PRC firm.

Mr. Zhao specializes in handling commercial dispute resolution cases concerning VC/PE investment and financing, mergers and acquisitions, internet and the "attention economy," pharmaceuticals, production and supply of industrial materials, complex machinery and equipment, beverage supply and brand-building, film making and investment, commercial leases, insurance, and financial products.

In terms of arbitration, Mr. Zhao has represented clients in disputes subject to arbitration under the rules of the CIETAC, SHIAC, HKIAC, ICC, SAC, and UNCITRAL. He has also advised on the annulment and enforcement of arbitral awards. Mr. Zhao is a member of the YSIAC Committee.

EDUCATION

2018, Harvard Law School (LL.M.); 2015, Peking University School of Transnational Law (J.D. in American Law; J.M. in PRC Law); 2011, Sun Yat-sen University (Bachelor of Philosophy, major in Logic).

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar
Member of the New York State Bar

SOCIAL RESPONSIBILITIES

YSIAC, Committee Member
SIAC, User Council

PUBLICATIONS

Rethinking the Limitations of Online Mediation, American Journal of Mediation (Jan. 2019)

WORKING LANGUAGES

Chinese, Cantonese



赵宇先

上海

+86 21 6080 0272
yuxian.zhao@hankunlaw.com

业务领域

- 争议解决

工作经历

加入汉坤之前，赵宇先律师曾经在一家专注于争议解决业务的国际律师事务所以及一家知名的中国律师事务所的争议解决部门工作。

赵宇先律师专注于处理商事争议解决案件，这些案件涉及 VC/PE 投融资、兼并收购、互联网与“注意力经济”、医药、工业原料制造与供应、复杂机械设备、饮料供应及品牌建设、影视制作及投资、商业租赁、保险、金融产品等方面。

在仲裁方面，赵宇先律师曾经代理客户处理中国国际经济贸易仲裁委员会、上海国际仲裁中心、香港国际仲裁中心、国际商会仲裁院、上海仲裁委员会、以及联合国国际贸易法委员会规则下的纠纷案件。他还为仲裁裁决的撤销或执行等问题提供过建议。赵宇先律师是新加坡国际仲裁中心青年委员会的委员会成员。

教育背景

2018 年，哈佛大学法学院（法学硕士）；2015 年，北京大学国际法学院（中国法法学硕士、美国法法学硕士）；2011 年，中山大学（哲学学士，逻辑学专业）。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

社会任职

新加坡国际仲裁院青年仲裁委员会，委员会成员
新加坡国际仲裁院，用户顾问

最近出版物

关于网络调解局限性的反思，《美国调解期刊》，2019 年 1 月

工作语言

中文、粤语